
Zápis z jednání z komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 26.3.2008 

 

Datum a čas jednání: 26.3.2008,15.30 hodin 

 

Místo konání: malá zasedací místnost  MÚ Vlašský dvůr 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Program:  

 Prezence 

 Kontrola plnění usnesení 

 Kontrola zápisů 

 Dopravní generel –informace 

 Různé 

 

 

Prezence 

 

 Pan předseda přivítal členy komise, ale neúčast pozvaných hostů byla 

žalostná…žádný. 

 Pan MVDr.Vančura, který chtěl sám pozvat , nepřišel; další host –pan Ing.Janál se 

omluvil – služebně mimo Město Kutná Hora, Ing.archKremla – poslal písemnou 

zprávu o dopravním generelu. Na příští jednání opětovně pozvat  MVDr.Vančuru i 

Ing.Janála (zajistí pí Děkanovská) 

 

Kontrola plnění usnesení 

 Usnesení č. 940/07 k zápisu komise pro revitalizaci sídliště Šipší  
Rada města I. b e r e na v ě d o m í  

zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 15.10.2007 

II. u k l á d á 

a) odboru správy majetku zajistit zprůchodnění cesty sadem ze sídliště na 

Kaňk 

Zodpovídá: Ing. Suchánek Termín: 30.11.2007 

b) investičnímu odboru zajistit jednoduchý nákres s odhadem nákladů pro 

realizaci okružní křižovatky směrem od Alberta na Kaňk 

Zodpovídá : Ing.T. Benada, Ing.Janál      Termín : 31.12.07 

Plnění:a) byl splněn 

b)není to komunikace Města, tudíž je to stejný případ jako kruhový objezd pod 

Foxconem. Kvůli představě uspořádání na návaznost tohoto kruhového objezdu na 

Kaufland byl zpracován jednoduchý nákres s odhadem cca 8 milion korun, tj. dvakrát 

víc než je u Kauflandu ( samozřejmě je tam jiná doprava).  

 



Usnesení č. 863/07 k zápisu komise pro revital.sídl.Šipší  
Rada města I. b e r e n a v ě d o m í  

zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 10.září 2007 

II.u k l á d á 

a) na základě návrhu komise - zhotovit přechod pro chodce v ulici Ortenova (v 

místě potravin Bala) a retardéry na snížení rychlosti 

b) na základě návrhu komise - aktualizovat materiál o stavu dětských hřišť a 

pískovišť a předložit RM k rozhodnutí 

Zodpovídá : Suchánek, Tvrdík      Termín : 31.12.07 

Plnění: 

a)v současné době se realizuje přechod; bude se zvýšeným zpomalovacím pruhem 

lichoběžníkového tvaru integrovaný s přechodem pro chodce 

b) materiál zpracován 

Usnesení č.1102/07 k zápisu komise pro rev.sídl.Šipší  
Rada města I. b e r e n a v ě d o m í  

zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 19.11.2007 

II. u k l á d á 

projednat s KÚ Středočeského kraje možnost vybudování okružní křižovatky 

Hrnčířská X Čechova X Ortenova na základě studie spol.Highway Design, s.r.o., 

Hradec Králové 

Zodpovídá : Ing. J.Janál      Termín : 31.12.07 

Plnění : informace o stavu zcela chybí. 

 

Kontrola zápisu z předcházejícího jednání 

 Jelikož poslední jednání bylo v loňském roce (pak byla prezentace II.etapy dopravního 

generelu v budově ZŠ Jana Palacha) a úkoly v zápisu se týkají především hřiště Lorec 

( nové dětské hřiště), na které by  kompetentně odpověděl MVDr.Vančura – odloženo 

na další jednání 

 

 

Dopravní generel –II.etapa – písemné info ing.arch.Kremla 

 Studie bude hotová, dodělávají se kontejnery,atd 

 Nový kruhový objezd u Kauflandu se stále řeší, jelikož se tam musí překládat optické 

kabely,musí se na ně udělat ještě projekt 

 Bude se muset do Rady města dát navýšení do rozpočtu na realizaci (jsou tam tři 

miliony,bude to kolem 5 milionů korun) 

 Dát na internetové stránky návrh II. etapy, situaci, zajistí pí Děkanovská 

 

Různé 

 Pan Berka – připomínka k parkování v Lučanské ulici,dle jeho názoru v této lokalitě 

se parkuje zbytečně v obou směrech a není možné projet komunikací bez 



úhony.Vůbec parkování na sídlišti je problém, bylo by vhodné dá tam nějaký zákaz 

anebo povolení parkování jenom jedním směrem 

 Komise doporučuje dát do ulic povolení parkování jen v jednom směru v ulicích: 

Lučanská a Dolní. 

 Ing.Vališ –žádost o legalizaci parkování za Barborkou (ulice 17.listopadu). Problém je 

v tom ,že většina pozemků kolem bytové výstavby na sídlišti je ve vlastnictví 

p.Schwanzenberga. 

 Dalším řešením je oficiálně požádat o pomoc Městkou policii o kontrolu parkování 

v zeleni za blokem 108 v ulici 17.listopadu 

 Komise žádá Městkou policii o kontrolu parkování v zeleni za blokem č.p.108, 

v ulici 17.listopadu – žádost uplatní pí Děkanovská 

 Poté nastala také diskuse ohledně cesty sadem na Kaňk, zda by se nemohla trvale 

udržovat, je to hezká procházka jak pro maminky s dětmi, tak pro dospělé. Mohla by 

se vyštěrkovat, dát pár laviček. 

  Návrh na usnesení : Komise doporučuje odboru správy majetku zajišťovat trvale 

zprůchodnění cesty sadem ze sídliště na Kaňk 

 

 Dne 14.dubna od 15,30 hod. se koná jarní obchůzka sídliště – sraz u Kauflandu. 

 

POZOR. Změna schůzovní místnosti !!! 

 

Příští jednání komise se koná dne 5.5.2008 v zasedací místnosti MÚ 

Václavské náměstí 182 v 15.30 hodin 

 
Zapsala: Děkanovská 

Zápis ověřil:Ing.Jirásek 

 


